
Iedereen kent Ina
Neem nou Ina Booij. Onlangs kreeg zij het 

fractievoorzittersstokje overgedragen van Bert 

Kunnen. Volgens Kunnen een passende functie 

omdat Booij dicht bij de Meppelers staat. “Ina 

sjouwt met iedereen. Daarmee wil ik zeggen: 

ze zet zich voor iedereen in. Mensen mogen bij 

haar aanschuiven aan tafel en ze speelt taxi als 

dat nodig is. Als ik met haar door de stad loop, 

groet ze links en rechts, want ze kent iedereen. 

En iedereen kent Ina.” 

Stenen en mensen
Ook wethouder Stam is echt een mensenmens, 

hoewel dat in zijn portefeuille niet altijd even 

zichtbaar is. Stam: “Maar tegelijk kun je het 

niet lostrekken. Het is niet zo dat je óf met de 

stenen óf met de mensen bezig bent. Laatst 

hadden we het over zebrapaden, maar eigenlijk 

ging het over de mensen die bang waren om 

over te steken. En nu we het hebben over de 

transformatie van een verouderd, desolaat 

industrieterrein ben ik ook steeds bezig met de 

mensen. Wat is voor hen interessant? Hoe komt 

het op hen over?” 

Oorverdovend stil
Bert Kunnen ziet in de fractie een mooie 

combinatie van deze rollen. “Ina is meer op 

de sociale aspecten gericht, ik meer op de 

ruimtelijke kant. We vullen elkaar daarin heel 

goed aan.” Dat de combinatie goed werkt, blijkt 

wel uit de resultaten. Vraag naar teleurstellingen 

en het blijft oorverdovend stil. Maar bespreek 

de successen en de ogen stralen. Zo was er 

succes op het gebied van direct contact met de 

wijken in de vorm van wijkwethouders. En ook 

op het gebied van duurzaamheid en sociale 

samenhang zag de partij hele mooie resultaten. 

Ina Booij “We werken hier gelukkig in de raad 

heel goed samen. Je hoort wel van andere 

gemeentes dat de oppositie altijd pal tegenover 

de coalitie staat, maar dat is hier niet zo. Er 

wordt goed samengewerkt.”

Sprankelend en zichtbaar

In het grote gemeentehuis van Meppel is één kamer die 

lichter lijkt dan de rest. Dat heeft niks te maken met de 

grote raampartij (met uitzicht over de stad), maar veel 

meer met de mensen in dat kantoor van wethouder Gert 

Stam. Binnen een paar minuten vliegen de complimenten 

heen en weer over tafel. Dat is typerend voor deze fractie, 

ja zelfs voor de Meppelse politiek.
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Ina Booij
Ina is 37 jaar getrouwd en heeft 5 kinderen en 3 kleinkinderen. 

Haar beroep is ambulant begeleider en fractievoorzitter. 

Ina haar levensmotto is: "Draag je steentje bij waar het kan".

Bert Kunnen
Bert is bijna 45 jaar getrouwd (al 50 jaar bij elkaar). Hij heeft 5 kinderen en 12 

kleinkinderen. Bert is gepensioneerd en raadslid. Zijn motto is: "De natuur spreekt, 

laten we als mensen luisteren."

    “                         Wat dat 
betreft 
blijven de 
verkiezingen 
in 2018 ook 
spannend, 
je weet het 
nooit."

Gunfactor
Bert Kunnen tekent het letterlijk uit op 

papier. “De partijverdeling in de raadszaal 

was zo dat coalitie en oppositie per 

ongeluk precies tegenover elkaar zaten. 

Maar dat stoort totaal niet meer, omdat 

elke keer partijen uit de oppositie zich bij 

ons aansluiten en dan is het front weer 

doorbroken.” 

Volgens Stam heeft de ChristenUnie ook 

een hoge gunfactor. Toen PvdA, VVD en 

Sterk Meppel er samen niet uitkwamen, 

werd de CU uitgenodigd vanwege de altijd 

constructieve houding. Ina Booij dankt 

een deel van dat ChristenUnie-succes aan 

Gert Stam. “Als je als enig raadslid een 

verdubbeling van de zetels voor elkaar 

weet te krijgen, dan heb je het gewoon 

goed gedaan.”

Debatcultuur
Dat de collegepartijen het nu in grote 

lijnen eens zijn over de koers voor 

Meppel werkt heel goed in het maken van 

gezamenlijk beleid. Maar dat betekent niet 

dat er in de raad niet stevig gedebatteerd 

wordt. Wethouder Stam is in dat opzicht 

blij met de ervaring van Bert Kunnen. 

“Bert heeft een indrukwekkende staat van 

dienst als wethouder en grif� er. Hij weet 

daardoor inhoudelijk sterk te discussiëren 

en wat we voorstellen ook nog eens goed 

op schrift te stellen. Het klinkt meteen als 

een klok. We hebben bijvoorbeeld hard 

moeten knokken voor de transformatie 

van dat verlaten industriegebied. De raad 

wilde daar eigenlijk niet in meegaan, maar 

we hebben toch doorgezet. Ook dat is één 

van onze ChristenUnie-successen.” 

24/7
Voor Stam is de zichtbaarheid naar de 

Meppelers erg belangrijk. In de gemeente 

is hij de coördinerend wethouder voor het 

wijk en dorpsgericht denken. Zo zijn er 

wijkwethouders die de verbinding leggen 

tussen de politiek en dat wat er leeft in 

de samenleving. Stam is zelf ook zo’n 

wijkwethouder en dat betekent dat hij 

ook op zaterdag in zijn eigen straat aan 

het werk is. “Ik vind sowieso dat je als 

wethouder een 24/7 baan hebt. 

Mensen kunnen je altijd herkennen en 

aanspreken en dat is ook prima. Het hoort 

erbij dat je altijd beschikbaar bent.” 

Respect
Volgens Ina Booij is de ChristenUnie in 

Meppel relatief goed zichtbaar. “Ik denk 

dat wij als partij zichtbaar en sprankelend 

in beeld zijn. We worden ook echt 

gerespecteerd en dat merken we. Laatst 

was er voor de regenboogweek een boekje 

uitgebracht over homohuwelijk. Dat moest 

dan naar alle basisscholen toe. Wij hebben 

toen aangegeven dat wij moeite hadden 

met dit boek en dat we meer opties wilden 

voor de scholen. Dat werd heel goed 

begrepen en er werd meteen constructief 

met ons meegedacht.” Dat is ook hoe Gert 

Stam probeert de verbinding te zoeken. 

Koffiedik
Ondanks alle successen en de 

zichtbaarheid van de fractie merken 

Kunnen, Stam en Booij wel dat het lastig 

blijft om bestuurlijke beslissingen uit te 

leggen aan de achterban. Kunnen: “Men 

verwacht soms van je dat je het hele 

verkiezingsprogramma uitvoert zodra 

je in het college zit. Dat kan natuurlijk 

nooit. Gert Stam: “Wat dat betreft blijven 

de verkiezingen in 2018 ook spannend, je 

weet het nooit. Het is kof� edikkijken.” 

Wellicht dat de verkiezingen beïnvloed 

gaan worden door de ontwikkelingen in 

de landelijke politiek. Dat de ChristenUnie 

meeregeert vinden de fractieleden 

geweldig. Kunnen: “Fantastisch! Doen! 

Door aan de regering mee te doen, laat 

je zien dat je verantwoordelijkheid 

durft te nemen, dat je voor de mensen 

opkomt. Uiteindelijk zitten besturen 

en samenwerken in de genen van de 

ChristenUnie.” 

Lege kop
Kunnen zelf heeft net een stapje terug 

gedaan als fractievoorzitter van de partij. 

Dat voelt hij in de werkdruk wel degelijk. 

“Als fractievoorzitter ben je toch drukker 

dan een raadslid. Ik voel me nog steeds 

verantwoordelijk, maar op een andere 

manier dan toen ik raadslid was.” 

Dat Kunnen met pensioen is gegaan, helpt 

ook mee. “Mijn kop is eindelijk leeg. Ik vind 

het heerlijk.” Ina Booij voelt zich inderdaad 

meer verantwoordelijk als fractievoorzitter. 

“Je bent er toch drukker mee en voelt nog 

sterker dat je voor de mensen op wilt 

komen.” 

Fiets
Net zo gezamenlijk als tijdens de 

vergaderingen stappen de fractieleden 

samen op de � ets om de mooiste plekken 

van Meppel te laten zien en de foto’s te 

maken. Ook daarin weet Ina Booij nog een 

laatste succes voor de ChristenUnie te 

benoemen: “Sinds de CU in het college zit, 

gaat het hele college op de � ets naar het 

werk.”

“Ik denk dat 
wij als partij 
zichtbaar en 
sprankelend 

in beeld zijn.”

Gert Stam
Gert is bijna 25 jaar getrouwd 

en heeft 4 kinderen. Hij is 

wethouder. En zijn levensmotto 

is: "Verkondig het evangelie, 

desnoods met woorden."
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blijft om bestuurlijke beslissingen uit te 

leggen aan de achterban. Kunnen: “Men 

verwacht soms van je dat je het hele 

verkiezingsprogramma uitvoert zodra 

je in het college zit. Dat kan natuurlijk 

nooit. Gert Stam: “Wat dat betreft blijven 

de verkiezingen in 2018 ook spannend, je 

weet het nooit. Het is kof� edikkijken.” 

Wellicht dat de verkiezingen beïnvloed 

gaan worden door de ontwikkelingen in 

de landelijke politiek. Dat de ChristenUnie 

meeregeert vinden de fractieleden 

geweldig. Kunnen: “Fantastisch! Doen! 

Door aan de regering mee te doen, laat 

je zien dat je verantwoordelijkheid 

durft te nemen, dat je voor de mensen 
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en samenwerken in de genen van de 

ChristenUnie.” 


